
 

 

 

 

 

 

 

Številka: 90000-14 /2021-19  

Datum:  20. 1. 2022 

                                                                                                                              

 

Mestna občina Ljubljana  

Mestni svet 

Mestni trg 1 

1000 Ljubljana                                                              k 2. točki 29. seje 

 

 

 

Zadeva: Ustno svetniško vprašanje – Drastične podražitve ogrevanja v MOL 

 
 

Spoštovani, 

 

V skladu s 98. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL posredujem ustno svetniško 

vprašanje. 

 

Na svetniški klub SDS se je obrnilo več občanov Ljubljane, ki so ogorčeni nad drastičnim 

dvigom cen ogrevanja v Ljubljani s strani Javnega podjetja Energetika Ljubljana d.o.o.  Na 

decembrskih položnicah so namreč prejeli med 40 % in 70 % višje zneske za plačilo, nekateri 

celo 100 % in več v primerjavi s preteklim mesecem.  

 

Marsikateri občan Ljubljane si ne more privoščiti tako visokih zneskov ogrevanja. Žal se 

marsikateri občan zaradi tako drastičnega povišanja cen za pomoč moral obrniti na Karitas 

oziroma Rdeči Križ, obveščeni pa smo bili tudi o primerih, ko ljudje enostavno ne prižigajo 

svojih radiatorjev in bivajo v mrzlih prostorih.  

 

Ob tem ne moremo mimo dejstva, da je Energetika Ljubljana d.o.o. v letu 2020 ustvarila 140 

mio eur prihodkov od prodaje ter ustvarila nekaj čez 5.700.000 eur čistega dobička. Letno 

poročilo za 2021 za enkrat še ni objavljeno.  

 

Tako drastična podražitev je absolutno nesprejemljiva, zato župana g. Jankovića prosimo za 

pojasnila, in sicer: 

 
- ali v podjetju Energetika Ljubljana, ki je del Javnega holdinga Ljubljana, načrtujejo kakšne 

aktivnosti za zajezitev visokih cen energentov in s tem nižje položnice za občane Ljubljane? 

- kakšna je politika Energetike Ljubljane vezanih na sklepanje dolgoročnih pogodb z dobavitelji 

o zakupu zemeljskega plina in električne energije? 

- ali je kdo iz vodstva podjetja Energetike Ljubljana prevzel odgovornost za nepravočasno 

odzivanje na dvig cen energentov na svetovnem trgu? 

- ali je Nadzorni svet Javnega holdinga Ljubljana po mnenju župana  opravil svoje delo? Če ne, 

kakšne bodo naslednje poteze župana v zvezi s tem? Bo Nadzorni svet JHL poklican na 

odgovornost? 

- Ali župan g. Janković namerava uvesti energetske bone in s tem vsaj malo ublažiti visoke 

stroške ogrevanja svojim meščanom?  

 



 

 

V svetniškem klubu SDS se zavedamo, da so se cene energentov zvišale na svetovnem trgu in 

na to nimamo vpliva. Odgovorno pa bi bilo predvideti in vsaj delno ublažiti visoke cene s 

pravočasnim odzivanjem in zakupom energentov s pogodbami na daljši rok. In za to so po 

našem mnenju  odgovorni v Javnem podjetju Energetika Ljubljana.  

Energetski boni bi bili vsekakor dobrodošla rešitev za občane Ljubljane, zato pozivamo 

župana, da jih MOL sprejme. 

 

 

Za odgovor se vam vnaprej zahvaljujem. 

 

 

Lep pozdrav, 

 

                                                                                                    Igor Horvat 

                                                                                      Vodja Svetniškega kluba SDS 

 

 

 

 

 

 

 

 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                            

          


